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Vragen van het lid Slob (ChristenUnie) aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap, de heer Rutte, en de minister van Verkeer en Waterstaat over het mogelijk 
bijdragen aan de Rijn Gouwe Lijn door de Leidse universiteit. (Ingezonden 26 mei 2005) 
 
1 
Hebt u kennisgenomen van het bericht dat de Leidse universiteit bereid is 5,5 miljoen euro bij 
te dragen aan de Rijn Gouwe Lijn? 1) 
 
2 
Moet uit het aanbod van de universiteit worden afgeleid dat de overheid onvoldoende 
middelen in het vooruitzicht heeft gesteld voor een adequate ontwikkeling van de Rijn Gouwe 
Lijn? Kunt u aangeven welke bedragen rijk, provincie en gemeenten elk afzonderlijk 
rechtstreeks bijdragen aan de aanleg van deze lightrail verbinding? Hoe groot is het tekort als 
alleen wordt gerekend met overheidsbijdragen? 
 
3 
Wat is uw oordeel in het geval dat de gereserveerde overheidsbijdragen - onverhoopt - 
ontoereikend zijn? 
 
4 
Hebben ook andere instellingen of private partijen aangeboden bij te dragen in de kosten van 
de Rijn Gouwe Lijn? 
 
5 
Komt het vaker voor dat onderwijsinstellingen de aanleg van infrastructuur gedeeltelijk 
financieren? Zo ja, kunt u daarvan voorbeelden noemen? 
 
6 
Hoe beoordeelt u het feit dat een onderwijsinstelling meebetaalt aan de aanleg van 
infrastructuur? Deelt u de opvatting dat onderwijsinstellingen hun middelen dienen in te 
zetten voor onderwijs en niet voor de aanleg van infrastructuur?  
 
7 
Deelt u de opvatting dat het ten principale niet uitmaakt dat in dit specifieke geval de 
aangeboden middelen van de universiteit beschikbaar komen door de commerciële 
planontwikkeling van de Leeuwenhoek? Zo neen, kunt u dat onderbouwen?  
 
 
1) Leidsch Dagblad, 20 april jl., Universiteitsblad Mare, 21 april jl.  
 


